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Protokół  Nr  XXVII/08 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  27  października  2008  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 27 października 2008 r.: 
- godz. 10.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 14.00 
 
 
W dniu 27 października 2008 r. w sesji uczestniczyło 28 radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Tomasz Hinc 
2. Marzena Kopacka 
3. Arkadiusz Pawlak 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu, 
- dyrektorów i kierowników miejskich jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną XXVII zwyczajną 
sesję Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, 
przedstawicieli Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, 
mieszkańców miasta oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłoŜoną listę obecności 
stwierdził, Ŝe na sali jest obecnych 27 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczył, Ŝe w związku z tym otwiera XXVII zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Jana Stopyrę – 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w 

dniu 08.09.2008 r. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do wglądu 
w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego treścią. 
Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku z brakiem 
uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 14  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Przyjęcie w skład Rady Miasta Szczecin nowego radnego: 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad w imieniu swoim i radnych Rady Miasta powitał 
nową radną 
 

- podjęcie uchwały nr 265/08 w sprawie uzupełnienia składu Rady Miasta 
Szczecin; 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 265/07 
 
za - 20  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uzupełnienia składu 
Rady Miasta Szczecin. Uchwała Nr XXVII/693/08 stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
 

- złoŜenie ślubowania 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poprosił nową radną o powstanie i złoŜenie 
ślubowania. Odczytał rotę ślubowania: 
 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców”. 
 
J. Balicka – ślubuję. Tak mi dopomóŜ Bóg. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad pogratulował nowej radnej i Ŝyczył dobrej 
współpracy z całą Radą Miasta i Prezydentem Miasta. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Stanowisko w sprawie Honorowego Obywatelstwa Miasta Szczecina Prof. 

Aleksandra Wolszczana. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował o złoŜonym projekcie apelu klubu 
radnych PiS (załącznik nr 8 do protokołu) i projekcie stanowiska klubu radnych PO 
(załącznik nr 9 do protokołu) 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad odczytał proponowane projekty. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
P. Kęsik – w imieniu klubu radnych SLD poinformował, Ŝe klub popiera projekt 
stanowiska przygotowany przez klub radnych PO. 
 
A. Karut – w imieniu klubu radnych PiS – stwierdził, Ŝe z ubolewaniem przyjmuje 
próbę uczynienia z tematu trudnego i bolesnego, sprawy partyjnej. Uznał za 
największą próbę honoru czasy, kiedy za pewne postawy, bohaterskie gesty płaciło 
się wolnością, zdrowiem swoim i rodziny  a czasami i Ŝyciem. Zaapelował, aby 
miasto Szczecin nie nosiło w swoim dziedzictwie dalszych agentów słuŜb 
specjalnych. 
 
J. Stopyra – zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 
 
za - 18  przeciw - 3  wstrzym. - 3 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt Apelu klubu 
radnych PiS. 
 
za - 12  przeciw - 12  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt apelu nie został przyjęty. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt stanowiska 
klubu radnych PO. 
 
za - 16  przeciw - 9  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania stanowisko zostało przyjęte. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe wpłynęły następujące wnioski 
dot. zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu): 
 
Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 268/08 w sprawie wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału 
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zakładowego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „PrawobrzeŜe” Spółka z 
o.o. z siedzibą w Szczecinie 
 
za - 21  przeciw - 2  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności o 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 269/08 w sprawie 
nadania nazw urzędowych ulicom w Szczecinie 
 
za - 11  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
Głosowanie nad wnioskiem o reasumpcję głosowania 
 
za - 18  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Ponowne głosowanie nad wnioskiem Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 
Samorządności o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 
269/08 w sprawie nadania nazw urzędowych ulicom w Szczecinie 
 
za - 12  przeciw - 5  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały nie został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 
punktu dotyczącego przedstawienia przez Komisję Rewizyjną RM protokołu 
częściowego z kontroli przeprowadzonej w zakresie prywatyzacji mieszkań 
komunalnych w Gminie Miasto Szczecin, zgodnie z uchwałą Nr XXV/657/08 
Rady Miasta Szczecin z dnia 08 września 2008 r. 
 
za - 15  przeciw - 2  wstrzym. - 0 
 
Głosowanie nad wnioskiem o reasumpcję głosowania 
 
za - 19  przeciw - 2  wstrzym. – 0 
 
Ponowne głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej 
 
za - 17  przeciw - 5  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania dodatkowy punkt został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
 
M. Wajdziak – po. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami w imieniu 
Prezydenta Miasta zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy 
lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców. 
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W. Dzikowski – zwrócił się do Prezydenta, aby Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami przygotował uchwałę zawierającą wszystkie lokale przeznaczone 
do sprzedaŜy. 
 
A. Szałabawka – zwrócił uwagę, Ŝe petenci zgłaszają, Ŝe pracownicy komentują nie 
moŜność wykupienia mieszkań decyzjami radnych. 
 
A. Karut – poprał wniosek zgłoszony przez radnego W. Dzikowskiego.  
 
P. Kęsik – zwrócił uwagę, Ŝe po raz kolejny dyrektor WGN wprowadza projekt 
uchwały szybką ścieŜką. Zapytał czy jest sporządzony jakiś harmonogram sprzedaŜy 
mieszkań, np. jakie wnioski będą rozpatrywane w kolejnych latach i aby taką 
informację przekazać mieszkańcom na stronie internetowej. 
 
M. Wajdziak – po. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – stwierdził, 
Ŝe zarzut, iŜ wnoszenie uchwał pod obrady Rady powoduje wydłuŜenie procedury 
jest nieprawdziwe. Stosowanie nacisków aby załatwić daną sprawę jako 
priorytetową, ze strony wnioskodawcy jest oczywista ze strony systemu jest nie do 
przyjęcia. Skargi na wykupy mieszkań były i biedą. Poinformował, Ŝe nie był za 
takim rozwiązaniem, aby przedkładać Radzie do zatwierdzenia poszczególne adresy 
poniewaŜ jest to formalność, która do sprawy niczego nie wnosi. Zwrócił uwagę, Ŝe 
złoŜenie projektu pod obrady Komisji zgodnie z procedurami nie jest moŜliwe, 
poniewaŜ zawiera on wnioski, które na bieŜąco są realizowane i dopiero po przyjęciu 
uchwały moŜna zakończyć całą procedurę sprzedaŜy. Zgłosił uwagi dotyczące 
problemów kadrowych Wydziału. Odpowiadając na pytanie radnego Kęsika 
poinformował, Ŝe wnioski realizowane są zgodnie z kolejnością złoŜenia, choć są 
sytuacje, w których łączone są wnioski dotyczące jednego budynku niezaleŜnie od 
daty złoŜenia. 
 
P. Kęsik – uznał, Ŝe nic nie stoi na przeszkodzie, aby poinformować mieszkańców o 
określonych ramach czasowych realizacji wniosków odnośnie konkretnych 
budynków.  
 
A. Szałabawka – zwracając się do Prezydenta poprosił o przyjrzenie się pracy 
pracowników  Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
 
Głosowanie nad wnioskiem Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały nr 270/08 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat 
przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców. 
 
za - 15  przeciw - 6  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały nie został wprowadzony do 
porządku obrad. 
 
U. Pańka – zgłosiła wniosek o reasumpcję głosowania. 
 
za – 19  przeciw - 4  wstrzym. - 0 
 
Przewodniczący obrad poddał ponownie pod głosowanie wniosek o 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Nr 270/08.  
 
za - 20  przeciw - 5  wstrzym. - 1 
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W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Wniosek Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności o 
wprowadzenie do porządku obrad drugiej wersji projektu uchwały nr 258/08 w 
sprawie wprowadzenia zakazu spoŜywania napojów alkoholowych w niektórych 
miejscach na terenie Gminy Miasta Szczecin 
 
za - 23  przeciw - 0  wstrzym. - 1 
 
J. Wijas – zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 
 
za - 24  przeciw - 0  wstrzym. - 1 
 
Przewodniczący obrad poddał ponownie pod głosowanie wniosek o 
wprowadzenie do porządku obrad drugiej wersji projektu uchwały nr 258/08 
 
Za - 23  przeciw - 1  wstrzym. - 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad oświadczył, Ŝe po rozpatrzeniu wniosków przez 
Radę porządek obrad XXVII zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 

08.09.2008 r. 
3. Przyjęcie w skład Rady Miasta Szczecin nowego radnego: 

- podjęcie uchwały nr 265/08 w sprawie uzupełnienia składu Rady Miasta 
Szczecin; 

- złoŜenie ślubowania. 
4. Stanowisko w sprawie Honorowego Obywatelstwa Miasta Szczecina Prof. 

Aleksandra Wolszczana. 
5. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

- 267/08 - zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 
stałych Rady Miasta Szczecin; 

- 257/08 - zmian budŜetu i zmian w budŜecie Miasta Szczecin na 2008 rok; 
- 253/08 - zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Szczecin; 
- 255/08 - wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału akcyjnego Spółki 

Zarząd Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A. z siedzibą w Szczecinie; 
- 256/08 - przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na 

terenie Osiedli: Bukowe-Klęskowo, Płonia-Śmierdnica-Jezierzyce w Szczecinie 
dotyczących zmiany granic Gminy Miasto Szczecin; 

- 258/08 - wprowadzenia zakazu spoŜywania napojów alkoholowych w 
niektórych miejscach na terenie Gminy Miasta Szczecin; 
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- 262/08 - zmiany uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wzniesienie 
Pomnika Generała Józefa Hallera w Szczecinie; 

- 263/08 - skargi pani Małgorzaty Kuhl; 
- 264/08 - skargi państwa Gabrieli i Andrzeja Malińskich na dyrektora ZBiLK; 
- 254/08 - skargi Pana Sławomira Ślipka na działalność Prezydenta Miasta 

Szczecin w zakresie zasadności upomnienia dotyczącego naleŜności z tytułu 
nieopłaconego postoju pojazdu w strefie płatnego parkowania w Szczecinie; 

- 266/08 - nadania tytułu Pioniera Miasta Szczecin; 
- 268/08 – wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego „PrawobrzeŜe” Spółka z o.o. z 
siedzibą w Szczecinie; 

- 270/08 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali 
mieszkalnych na rzecz ich najemców. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną RM protokołu częściowego z kontroli 

przeprowadzonej w zakresie prywatyzacji mieszkań komunalnych w Gminie 
Miasto Szczecin, zgodnie z uchwałą Nr XXV/657/08 Rady Miasta Szczecin z 
dnia 08 września 2008 r. 

10. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad: 
 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz w 
okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
M. Kopeć – zgłosił zapytanie w sprawie udzielenia szczegółowej informacji o sposobie 
i trybie realizacji Uchwały nr XXXVI/685/05 Rady Miasta Szczecin z dnia 30 marca 
2005 roku w sprawie zasad i trybu ustanowienia nagród i wyróŜnień przez Gminę 
Miasto Szczecin dla zawodników, trenerów i działaczy oraz nadawania tytułu 
"Mecenas Sportu (załącznik nr 12 do protokołu) oraz interpelację w sprawie trybu 
udzielania i rozliczenia dotacji w szczecińskich szkołach i placówkach publicznych, 
dla których organem prowadzącym jest osoba fizyczna lub prawna, która nie jest 
jednostką samorządu terytorialnego (załącznik nr 13 do protokołu) 
 
T. Kalina – zgłosiła interpelację w sprawie zorganizowania wspólnie z MłodzieŜową 
Radą Miasta Szczecin, debaty poświeconej problemom i nadziejom młodzieŜy 
naszego miasta (załącznik nr 14 do protokołu) 
 
 
P. Juras – zgłosił interpelacje w następujących sprawach: 

−  interpelacji z dn. 5.10.2008 dot. realizacji programu szczepień przeciw grypie 
(załącznik nr 15 do protokołu); 

− umieszczenia na stronie internetowej części tekstowej planów 
zagospodarowania przestrzennego miasta (załącznik nr 16 do protokołu); 

− wydawanych przez Urząd Miasta Szczecin dokumentów zawierających dane 
adresowe mieszkańców al. PapieŜa Jana Pawła II (załącznik nr 17 do protokołu). 
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S. Biernat – zgłosiła zapytanie w sprawie budowy parkingu przy cmentarzu w Dąbiu 
(załącznik nr 18 do protokołu) oraz interpelację w sprawie wiaty na przystanku 
autobusowym przy ul. Goleniowskiej i Warmińskiej (załącznik nr 19 do protokołu). 
 
P. Kęsik – przypomniał, Ŝe na jednej z poprzednich sesji Zastępca Prezydenta Miasta 
B. Chocholski przyjął wniosek klubu radnych SLD odnośnie umoŜliwienia rodzicom 
uczniów szkół podstawowych, bezpłatnego parkowania w strefie na czas 
odprowadzenia dziecka do szkoły. Dyrektor MZGO wprowadził do projektu uchwały 
zapis mówiący o wprowadzeniu opłaty w wysokości 25 zł za zegar. Na szczęście 
słuŜby wojewody zakwestionowały ten zapis. Uznał, Ŝe w tym momencie naleŜałoby 
załoŜyć, Ŝe zegar będzie kosztował tyle ile jego zakup jednostkowy. Tak jednak się 
nie stało, dlatego zapytał na jakiej podstawie została utrzymana kwota 25 zł za 
zegar. Jak się okazało dyrektor strefy na podstawie Zarządzenia nr 45 przyjął kwotę 
25zł za zegar mimo, Ŝe jednostkowy koszt zakupu zegara wynosi 3,13 zł. W związku 
z powyŜszym zapytał czy Prezydent nadal będzie honorował swoim nazwiskiem, 
autorytetem i funkcja okradanie mieszkańców miasta? Uznał, Ŝe jest to wysoce 
niemoralne i skandaliczne. 
Przypomniał informację odnośnie uzyskania z Ministerstwa Infrastruktury 100 mln 
euro a dwa projekty. Wyraził zadowolenie Ŝe Prezydent kontynuował to, co przez 
ostatni rok swojej kadencji zainicjował Prezydent Marian Jurczyk. Zwrócił uwagę, Ŝe 
nikt nie mówi o tym, Ŝe do uzyskanych środków miasto musi dorzucić co najmniej 
100 mln euro. Dlatego zapytał, czy w związku z tym w kolejnych latach począwszy 
od 2009r. do 2013r. Prezydent przewidywać będzie środki w budŜecie miasta, za 
które będą odnawiane takŜe drogi, po których prowadzone będą torowiska?  
 
A. Ruciński – przypomniał złoŜoną przez siebie interpelację odnośnie ul. Taczaka i 
Witkiewicza oraz prezentacje Dyrektora WGKiOŚ odnośnie zagospodarowania tego 
obszaru. Niestety nic z przedstawionych planów nie zostało zrealizowana i 
dodatkowo wiąŜe się działania miasta z decyzjami podejmowanymi w Urzędzie 
Marszałkowskim. Stwierdził, Ŝe podobna sytuacja jest z odtworzeniem miejsc 
parkingowych przy ul. Grota Roweckiego, które zostały utracone w związku z 
ulokowaniem przystanków autobusowych. Zwracając się do Dyrektora Przepiery  
stwierdził, Ŝe zapewnienie miejsc postojowych z kompleksowym wykonaniem 
zadania nie jest odpowiedzią odnośnie podania konkretnego terminu. 
 
J. Wijas – przypomniał złoŜoną przez siebie interpelację odnośnie miejsc 
postojowych dla rowerów oraz wytyczania szlaków i mechanizmów komunikacji dla 
rowerów w Szczecinie. Uznał, Ŝe z uzyskanej odpowiedzi wynika tylko, Ŝe Prezydent 
jest wprowadzany w błąd. W odpowiedzi napisano, Ŝe wszelkie decyzje inwestycyjne 
odnośnie dróg rowerowych są konsultowane ze szczecińskim środowiskiem 
rowerzystów. Radny poinformował, Ŝe po ukazaniu się tej odpowiedzi w Internecie 
otrzymał e-mail od środowiska rowerzystów, Ŝe takich konsultacji nie ma. Jako 
dowód powołał się na pismo wystosowane przez ZDiTM, który ignoruje sugestie 
rowerzystów. Zwrócił się do Prezydenta o interwencję w tej sprawie.  
Radny przypomniał, Ŝe zmienił się Prezes SCR-u i w związku z tym za 
pośrednictwem Prezydenta zwrócił się o przedstawienie planów nowego Zarządu 
odnośnie kwartałów.  
 
U. Pańka – złoŜyła zapytania w następujących sprawach: 
− umotywowania zmiany funkcji budynków 19 A i B usytuowanych przy ul. 

Przestrzennej - załącznik nr 20 do protokołu, 
− wysokości subwencji kierowanych do Sieci Szkół Cosinus - załącznik nr 21 do 

protokołu, 
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− prac modernizacyjno-budowlanych zaplanowanych do przeprowadzenia na 
terenie boiska Gimnazjum nr 20 - załącznik nr 22 do protokołu, 

− problemów związanym z odśnieŜaniem ulicy Kusocińskiego - załącznik nr 23 do 
protokołu, 

− umotywowania zasadności umieszczania w portalu internetowym słuŜącym 
obsłudze interesantów Urzędu Miasta nierzetelnej informacji - załącznik nr 24 do 
protokołu 

− dofinansowania na uroczystości 60-lecia funkcjonowania Liceum 
Ogólnokształcącemu nr 4 - załącznik nr 25 do protokołu. 

 
J. Serdyński – zwracając się do Przewodniczącego zapytał, czy nie naleŜałoby w 
gronie przedstawicieli klubów doprowadzić do zmiany formuły tego punktu 
porządku obrsad? 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad – przypomniał, Ŝe juŜ wcześniej apelował aby ten 
punkt porządku przenieść na koniec obrad, aby nie mógł być on wykorzystywany do 
oratoryjnych wystąpień. JednakŜe pomysł ten został potraktowany jako zamach na 
demokrację ale zgodnie z wnioskiem radnego J. Serdyńskiego poruszy ten problem 
na najbliŜszym prezydium Rady. 
 
J. Wijas – stwierdził, Ŝe jeŜeli mówi się o powaŜnym traktowaniu w Radzie to nie 
rozumie dlaczego klub radnych SLD nadal nie ma swojego przedstawiciela w 
Prezydium.  
 
A. Ruciński – uznał, Ŝe interpelacje w tym punkcie porządku obrad mają sens, takŜe 
ze względu na obecność przedstawicieli mediów, poniewaŜ radni mają nadzieję Ŝe 
wesprą ich działania.  
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poprosił o zabranie głosu przedstawicieli 
mieszkańców w sprawie garaŜowiska przy ul. Dębowskiego. 
 
Głos zabrała Pani Maria Tyczkowska - treść wystąpienia stanowi załącznik nr 26 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad: 
 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
267/08 – zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 

stałych Rady Miasta Szczecin 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały dokonał Bazyli Baran – Przewodniczący 
Rady Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. Autopoprawka 
do projektu uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 267/08 
 
za – 16  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji stałych Rady Miasta 
Szczecin. Uchwała Nr XXVII/694/08 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
A. Ruciński – w imieniu klubu radnych PiS zgłosił wniosek o przerwę. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy 
 
Po przerwie: 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

257/08 – zmian budŜetu i zmian w budŜecie Miasta Szczecin na 2008 rok 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Stanisław Lipiński – Skarbnik Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do 
protokołu. Autopoprawka stanowi załącznik nr 31 do protokołu. Slajdy z prezentacji 
stanowią załącznik nr 32 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Lemm – wyraziła zaniepokojenie odnośnie przesunięcia 700.000 zł z zadania dot. 
poprawy jakości wody w dzielnicach Północnych celem zasilenia programu „Zielone 
podwórka”. Nie budziłoby to zaniepokojenia gdyby nie fakt, Ŝe program „Zielone 
podwórka” nie ma zastosowania w Północnych dzielnicach miasta. Zapytała o 
powód takiej decyzji. 
 
W. Dąbrowski – zapytał powody zdjęcia kwoty 290.000 zł na zagospodarowanie 
kwatery 101 na Cmentarzu Centralnym. Zwrócił się o szersze omówienie zapisów 
odnośnie Zachodniopomorskiego Szlaku śeglarskiego. 
 
L. Duklanowski – wyraził obawy co do moŜliwości wykorzystania 700.000 zł na 
program „Zielone podwórka” w ciągu 2 miesięcy. Uznał, Ŝe zachwiane są proporcje 
między Północną a Południową częścią Szczecina. Za nieuzasadnione uznał 
dofinansowanie klubu Pogoń Szczecin kwotą 500.000 zł., który w Ŝaden sposób nie 
jest promocją miasta. Poprosił o wyjaśnienie powodu nie wydania środków 
przeznaczonych na objazd ul. Struga (ul. Dąbska – Chłopska). 
 
P. Kęsik – zapytał o rezerwację środków do 2013r. na obwodnicę śródmiejską, czyli 
do ukończenia którego etapu są zaplanowane wydatki na ten cel? 
 
A. Ruciński – uznał, Ŝe w mieście obiekty sportowe budowane są zbyt drogo. 
Budowane jest boisko za kwotę 3 mln zł podczas gdy moŜna to zrobić za 400.000 zł. 
Odnosząc się do proponowanych zmian w budŜecie odnośnie budowy Skate Parku 
przypomniał, Ŝe temat ten był omawiany na Komisji Sportu wielokrotnie i kolejny 
raz zwiększana jest kwota na ten cel. Wyraził zdziwienie, Ŝe proponowana poprawka 
nie przeszła ani przez Komisję BudŜetu i Finansów ani przez Komisję Sportu. 
 
M. Kopeć – zwrócił się o wyjaśnienie zmian w zapisach budŜetowych, które 
zaistniały między sportem a oświatą. Zapytał o środki zewnętrzne w kwocie 130.000 
zł na budowę windy w Szkole Podstawowej nr 45, stwierdzając, Ŝe kwota 446.234,52 
zł na ten cel nie zwiększy się. Zwrócił się o rozwaŜenie, czy ze środków na promocję 
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nie moŜna utrzymać 180.000 zł na nagrody i stypendia sportowe dla dzieci i 
młodzieŜy. 
 
U. Pańka – zapytała czy w związku z kryzysem i sytuacją Stoczni Szczecińskiej czy w 
budŜecie miasta przewidziana jest jakaś rezerwa? 
 
A. Karut – zwrócił uwagę, Ŝe przy ul. Dąbrówki wykonywany jest remont drogi a nie 
ma chodnika. Zaapelował aby do zimy ten chodnik powstał aby zapewnić dzieciom 
bezpieczną drogę do szkoły. Poprosił aby zapewnić środki dla Domu Kultury na 
Skolwinie.  
 
A. Mickiewicz – zwrócił się o pozytywnie zaopiniowanie wniosku odnośnie Skate 
Parku.  
 
J. Stopyra – wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 
 
za - 18  przeciw - 3  wstrzym. - 3 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
S. Lipiński – Skarbnik Miasta – poinformował, Ŝe zadanie pod nazwą 
„Zachodniopomorski Szlak śeglarski” spadł a na jego miejsce weszło inne zadanie 
Pałacu MłodzieŜy. Podkreślił, Ŝe jeszcze wiele zadań nie otrzyma dofinansowania z 
unii i trzeba się z tym liczyć a umieszczenie tych zadań budŜecie konieczne jest aby 
móc w ogóle wnioskować o środki unijne. W Sprawie obwodnicy śródmiejskiej 
poinformował, Ŝe w budŜecie i WPI zapisane są kolejne etapy – V etap od ul. 
Duńskiej, Krasińskiego do ul. Arkońskiej oraz od ul. Niemierzyńskiej do Wojska 
Polskiego – łącznie jest to 268 mln zł do 2010 roku. W WPI wpisane są kolejne etapy 
jednak jest pytanie czy wszystkie one mają szansę realizacji. Do roku 2013 w WPI 
zapisanych jest wiele inwestycji drogowych. W budŜecie na kolejny rok znajdą się 
szczegółowe propozycje inwestycji drogowych i trzeba liczyć się ze wzrostem ich 
kosztów, co na pewno będzie miało wpływ na ilość realizowanych inwestycji. 
Stwierdził, Ŝe spowolnienie gospodarcze będzie odczuwalne jednak nie zakłada się z 
tego powodu większych zagroŜeń. Obecnie prowadzone są rozmowy z bankami, 
które są potencjalnymi instytucjami dofinansowującymi miejskie programy 
inwestycyjne. Niektóre banki się wycofują i widać wyraźnie wzrost kosztów 
pozyskania środków finansowych. JeŜeli chodzi o Stocznię to Prezydent Miasta czyni 
wszystko, aby nie doprowadzić do jej upadłości, jednak jeden z wariantów zakłada 
jej rozwiązanie właśnie przez ogłoszenie upadłości. JeŜeli odbyło by się to w krótkim 
czasie, poprzez wznowienie działalności w nowym podmiocie gospodarczym to 
ubytek w podatku od nieruchomości byłby niewielki (roczny podatek od 
nieruchomości, który płaci do miasta Stocznia Nowa to ok. 5 mln zł). Większym 
problemem byłoby gdyby część załogi została bezrobotna. Jednak nie ma takich 
symptomów, poniewaŜ  rynek poszukuje fachowców oraz duŜa część pracowników 
nie jest mieszkańcami miasta. Odnośnie kosztów boisk to wykonawcy wyłaniani są 
w przetargach.  
 
M. Wajdziak – po. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - odnośnie 
zdjęcia z wydatków majątkowych 700.000 zł zapewnił, Ŝe Ŝadnego uszczerbku w 
realizacji inwestycji nie będzie, środki te jedynie nie będą mogły być wydatkowane w 
tym roku. W dalszych projektach budŜetu Wydział wskazywał na konieczność 
wykonania tej inwestycji w całości, dlatego w kolejnych latach dalsze jej etapy będą 
realizowane. Co do moŜliwości zagospodarowania tych środków to wskazany został 
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program, który ma poprawić wizerunek miasta oraz zmobilizować mieszkańców do 
zajęcia się podwórkami będącymi własnością miasta. 
 
M. Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 
odnośnie kwatery 101 poinformował, Ŝe wykonany kosztorys i dokumentacja 
wykazały, iŜ to zadanie jest znacznie droŜsze w związku z tym nie mogło być ono 
wykonane w tym roku. Ponadto koszt tego zadania spowodował, Ŝe wykonanie 
zabudowy odbędzie się poprzez koncesję, która będzie polegała na tym, Ŝe prywatny 
inwestor sfinansuje to przedsięwzięcie a następnie będzie czerpał z tego tytułu 
poŜytki. Natomiast środki niewykorzystane w kwocie 290.000 zł zostały 
rozdysponowane na dwa zadania: 30.000 zł na projekt związany z przygotowaniem 
punktu zbiórki odpadów problemowych na ul. Kołackiej a pozostała kwota na 
oświetlenie oraz monitoring Teatru Letniego. 
 
L. Duklanowski – w imieniu klubu radnych PiS poprosił o 5 minut przerwy. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad projektem uchwały nr 257/08 z 
autopoprawką 
 
za – 14  przeciw - 2  wstrzym. – 7 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian budŜetu 
i zmian w budŜecie Miasta Szczecin na 2008 rok. Uchwała Nr XXVII/695/08 
stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe na sali są goście, którzy 
chcieliby przedstawić radnym waŜne informacje. Poprosił o zabranie głosu 
Prezydenta Miasta. 
 
P. Krzystek – Prezydent Miasta poprosił o wystąpienie przedstawicieli koncernu 
Marcegaglia, pana Fabrizio Bosetti – członka zarządu Marcegaglia Polska i pana 
Jerzego Widzyka, który współpracował przy organizowaniu projektu Marcegaglia w 
Szczecinie. 
 
Fabrizio Bosetti – członek zarządu Marcegaglia Polska podziękował władzom miasta 
za zaangaŜowanie w projekt, który niestety nie dojdzie do skutku. Decyzja 
podyktowana jest obecną sytuacją na rynku, która jest nieprzewidywalna dla ich 
przedsiębiorstwa. Firma Marcegaglia zadecydowała o nierozpoczynaniu nowych 
inwestycji. 
 
Jerzy Widzyk – pełnomocnik zarządu firmy Warbud S.A., która przygotowywała się 
do budowy walcowni blach na gorąco w Szczecinie. Pełnomocnik prowadzi ten 
projekt od początku czyli od ponad roku. Poinformował, Ŝe Szczecin sprawdził się 
bardzo dobrze jako miasto otwarte dla inwestorów. Obsługa była znakomita. 
Podziękował Prezydentowi Piotrowi Krzystkowi i Jego Zastępcy – Krzysztofowi 
Nowakowi za wykonaną pracę. 
 
A. Ruciński – podziękował za informację przekazaną przez gości. 
 
J. Serdyński – zapytał czy decyzja o odejściu od inwestowania jest nieodwracalna? 
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Fabrizio Bosetti – członek zarządu Marcegaglia Polska poinformował, Ŝe w tej chwili 
ocenia się, Ŝe kryzys moŜe trwać dwa lata i dlatego podjęto decyzję o odstąpieniu od 
inwestowania. Na pewno ta inwestycja nie będzie zrobiona w innym miejscu, bo jest 
ona wstrzymana. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
253/08 – zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
J. Wijas – Przewodniczący klubu radnych SLD zapytał czy wszystkie zapisy w 
projekcie uchwały zostały przemyślane? W odniesieniu do zapisów § 1 pkt 4) 
mówiącym o ustępie 16 radny zapytał co z pasami przewodnikami osób 
niepełnosprawnych wzrokowo. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Lemm – uwaŜa, Ŝe zapis w § 1 pkt 4) mówiącym o ustępie 16 miałby uzasadnienie 
wtedy kiedy miasto stworzyłoby warunki ku temu Ŝeby te zwierzęta moŜna było 
wyprowadzać. W mieście nie ma wybiegów dla psów. 
 
M. Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
stwierdził, Ŝe zapisy w § 1 pkt. 2), 3) i 4) są w pierwotnej wersji uchwały, a 
proponowane zmiany polegają jedynie na dodaniu stwierdzenia „i opiekunowie”. 
Dyrektor poinformował, Ŝe Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 
Mienia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W Szczecinie są cztery wybiegi dla 
psów. 
 
J. Wijas – zapytał czy w uchwale Nr LXIII/1175/06 jest zapis mówiący o psach 
przewodnikach osób niepełnosprawnych wzrokowo. 
 
M. Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
uwaŜa, Ŝe jest taki zapis w projekcie uchwały. Stwierdził, Ŝe psy osób 
niepełnosprawnych wzrokowo są objęte szczególną ochroną ze strony ustawodawcy. 
 
Trwała dyskusja na temat tworzenia wybiegów dla psów. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 253/08 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Miasto Szczecin. Uchwała Nr XXVII/696/08 stanowi załącznik nr 35 
do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
255/08 – wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału akcyjnego Spółki Zarząd 

Morskich Portów Szczecin i Świnoujście S.A. z siedzibą w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
Pani Beata Śmiecińska z Biura Prezydenta Miasta. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 36 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 255/08 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia 
zgody na podwyŜszenie kapitału akcyjnego Spółki Zarząd Morskich Portów Szczecin 
i Świnoujście S.A. z siedzibą w Szczecinie. Uchwała Nr XXVII/697/08 stanowi 
załącznik nr 37 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

256/08 – przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na 
terenie Osiedli: Bukowe-Klęskowo, Płonia-Śmierdnica-Jezierzyce w Szczecinie 

dotyczących zmiany granic Gminy Miasto Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
P. Kęsik – zgłosił wniosek formalny o głosowanie bez dyskusji nad projektem 
uchwały. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 256/08 
 
za – 21  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji z mieszkańcami zamieszkałymi na terenie Osiedli: Bukowe-Klęskowo, 
Płonia-Śmierdnica-Jezierzyce w Szczecinie dotyczących zmiany granic Gminy 
Miasto Szczecin. Uchwała Nr XXVII/698/08 stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
262/08 – zmiany uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wzniesienie Pomnika 

Generała Józefa Hallera w Szczecinie 
 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały dokonał Bazyli Baran – Przewodniczący 
Rady Miasta. Poinformował, Ŝe pomnik stoi na terenie jednostki wojskowej i 
odbywały się tam juŜ róŜne uroczystości. Pomnik ten nie jest jeszcze do końca 
spłacony. RozwaŜana jest moŜliwość przeniesienia pomnika z terenu jednostki 
wojskowej gdyŜ nie jest on dostępny dla mieszkańców miasta. Przewodniczący został 
upowaŜniony do prowadzenia rozmów z generałem Gwaderą. W tej chwili sytuacja 
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jest taka, Ŝe Miasto prawnie nie ma moŜliwości wspomoŜenia finansowego (nawet 
niewielką kwotą) Komitetu, który ten pomnik budował. JeŜeli pomnika zostanie 
przeniesiony w inne miejsce to miasto będzie mogło sfinansować przeniesienie i 
dokończenie inwestycji. Pan Wadera obiecał, iŜ zorientuje się jaka jest sytuacja 
prawna odnośnie własności pomnika. W najbliŜszych dniach zostanie przedłoŜona 
jakaś propozycja w tej sprawie. Przewodniczący obrad zaproponował aby w dniu 
dzisiejszym nie podejmować Ŝadnej uchwały i jednocześnie wycofał projekt uchwały 
z porządku obrad. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  
 
A. Karut – chciałby aby projekt uchwały był rozpatrzony na dzisiejszej sesji. 
 
T. Grodzki – zaapelował do radnego Karuta o wykazanie odrobiny cierpliwości. Nie 
chciałby aby miasto było naraŜone na zarzut niegospodarności. 
 
J. Wijas – uwaŜa, Ŝe właściwym jest wycofanie tego projektu uchwały. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

263/08 – skargi pani Małgorzaty Kuhl 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Stopyra – uwaŜa, Ŝe naleŜy uznać skargę tej pani za uzasadnioną. Mieszkańców 
miasta nie powinny interesować kłopoty Urzędu Miasta. Nie moŜna czekać na 
wykup mieszkania 3 lata. 
 
P. Kęsik – poinformował, Ŝe bierze pod uwagę apel radnego Stopyry. 
 
H. Sokulska – radca prawny omówiła projekt uchwały. UwaŜa, Ŝe skarga nie jest 
uzasadniona. 
 
J. Stopyra – stwierdził, Ŝe nikt go nie przekona, Ŝe ta kobieta nie ma racji. 
Poinformował, Ŝe będzie głosował przeciwko projektowi uchwały. 
 
J. Sieńko – stwierdził, Ŝe zastanawiające jest to, iŜ ta procedura tak długo trwa. 
UwaŜa, Ŝe Sekretarz Miasta powinien się zastanowić nad zatrudnieniem 
dodatkowych pracowników aby wyjść naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców. 
 
P. Kęsik – Przewodniczący Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa poinformował, Ŝe 
komisja podjęła stanowisko mówiące o tym, Ŝe Prezydent Miasta jest zobowiązany 
do przedstawienia rozwiązań takich, które umoŜliwią wykupienie ludziom 
mieszkania w przyzwoitych warunkach i w przyzwoitym czasie. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe sam przyjmuje bardzo duŜo 
uwag mieszkańców odnośnie wykupu mieszkań. Przewodniczący nie rozumie 
sytuacji dotyczącej procesu sprzedaŜy mieszkań. To powinno być usprawnione. 
JeŜeli trzeba to naleŜy zatrudnić dodatkowych pracowników. 
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W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 263/08 
 
za – 9  przeciw - 6  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi pani 
Małgorzaty Kuhl. Uchwała Nr XXVII/699/08 stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
264/08 – skargi państwa Gabrieli i Andrzeja Malińskich na dyrektora ZBiLK 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 264/08 
 
za – 11  przeciw - 2  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi 
państwa Gabrieli i Andrzeja Malińskich na dyrektora ZBiLK. Uchwała Nr 
XXVII/700/08 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

254/08 – skargi Pana Sławomira Ślipka na działalność Prezydenta Miasta 
Szczecin w zakresie zasadności upomnienia dotyczącego naleŜności z tytułu 
nieopłaconego postoju pojazdu w strefie płatnego parkowania w Szczecinie 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Michał Przepiera – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 254/08 
 
za – 8  przeciw - 4  wstrzym. – 5 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pana 
Sławomira Ślipka na działalność Prezydenta Miasta Szczecin w zakresie zasadności 
upomnienia dotyczącego naleŜności z tytułu nieopłaconego postoju pojazdu w 
strefie płatnego parkowania w Szczecinie. Uchwała Nr XXVII/701/08 stanowi 
załącznik nr 46 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

266/08 – nadania tytułu Pioniera Miasta Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 266/08 
 
za – 15  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Quorum było na sali obrad. 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadania tytułu 
Pioniera Miasta Szczecin. Uchwała Nr XXVII/702/08 stanowi załącznik nr 48 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

268/08 – wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego „PrawobrzeŜe” Spółka z o.o. z siedzibą 

w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 268/08 
 
za – 16  przeciw - 1  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia 
zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego „PrawobrzeŜe” Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinie. Uchwała Nr 
XXVII/703/08 stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

270/08 – wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali 
mieszkalnych na rzecz ich najemców 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 270/08 
 
za – 16  przeciw - 1  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia 
zgody na udzielenie bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych na rzecz ich 
najemców. Uchwała Nr XXVII/704/08 stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
258/08 – (wersja 2) wprowadzenia zakazu spoŜywania napojów alkoholowych w 

niektórych miejscach na terenie Gminy Miasta Szczecin 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
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L. Duklanowski – zgłosił wniosek formalny o głosowanie bez dyskusji nad 
projektem uchwały. 
 
za - 8  przeciw - 2  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
Z sali padł wniosek o reasumpcję głosowania. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o reasumpcję głosowania 
 
za - 14  przeciw - 2  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
J. Wijas – Przewodniczący klubu radnych SLD poinformował, Ŝe klub popiera 
projekt uchwały. Zapytał czy proponowana uchwała nie będzie martwym prawem. 
 
L. Gajewski – Komendant StraŜy Miejskiej uwaŜa, Ŝe wprowadzenie tej uchwały da 
wszystkim słuŜbom porządkowym dodatkowe narzędzie w kwestii doprecyzowania 
miejsc, które nie są ujęte w ustawie. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 258/08 (wersja 2) 
 
za – 19  przeciw - 1  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia 
zakazu spoŜywania napojów alkoholowych w niektórych miejscach na terenie 
Gminy Miasta Szczecin. Uchwała Nr XXVII/705/08 stanowi załącznik nr 54 do 
protokołu. 
 
H. Radtke-Łabaziewicz – w imieniu Pionierów Miasta Szczecina podziękowała 
radnym za podjęcie uchwały. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 8 punktu porządku obrad: 
 
8. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną RM protokołu częściowego z 

kontroli przeprowadzonej w zakresie prywatyzacji mieszkań komunalnych 
w Gminie Miasto Szczecin, zgodnie z uchwałą Nr XXV/657/08 Rady Miasta 
Szczecin z dnia 08 września 2008 r. 

 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe radni otrzymali na piśmie 
protokół częściowy z kontroli Komisji Rewizyjnej (stanowi on załącznik nr 55 do 
protokołu). 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do realizacji 9 punktu porządku obrad: 
 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone na piśmie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad: 
 
10. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
Nie wniesiono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad: 
 
11. Zamknięcie obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe porządek obrad XXVII sesji 
został wyczerpany i oświadczył, Ŝe zamyka XXVII zwyczajną sesję Rady Miasta 
Szczecin. 
 
 
 

Przewodniczący obrad 
 

Bazyli Baran 
 
Protokołowała: 
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